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Številka: 031-0004/2022 
Datum: 28. 10. 2024 
 
 

Z A P I S N I K 
11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v ponedeljek, 21. 10. 2024, ob 18 . uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 
 

Prisotni člani sveta: 
Vincenc Knez, Ivan Možic, Ivan Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, Alojz Udovč, Mitja Udovč, 
Tadeja Novšak, Tomaž Lisec, Boris Androjna 
 
Odsotni: Marko Lisec 
 
 
Ostali prisotni: Eva Urh, višja sodelavka splošne službe Občine Sevnica; Dušan Markošek, 
Občina Sevnica, Silvija Umek Toth Savaprojekt 
      
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo je vodil: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 
 
 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 10 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči je pozdravil člane sveta in prebral predlog dnevnega reda.  
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje z dne 20. 6. 2024, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 4. korespondenčne seje, ki je potekala od srede 28. 8. 

2024 do petka 30. 8. 2024 do 12. ure,  
4. OSNUTEK Spremembe in dopolnitve občinskega podrobnega prostorskega načrta za 

stanovanjsko sosesko Boštanj – Sv. Križ, 
5. OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih 

objektov – Dolenji Boštanj (30 dnevni rok javne razgrnitve dopolnjenega osnutka), 
6. Pregled in obravnava investicij načrtovanih v letu 2024 (plan za leto 2025), 
7. Obravnava finančnega načrta za leto 2025, 
8. Obravnava Predloga spremembe pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS 

Boštanj, 
9. Stališče sveta KS Boštanj glede odstranitve in premestitve igral ob Savi, 
10. Šolski avtobusni prevozi, 
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11. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
12. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 

za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 
13. Razno – prošnje, dopisi. 

 
Sklep:  
Svet KS Boštanj je potrdil dnevni red 11. redne seje.  
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih10). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje z dne 20. 6. 2024 

 
Zapisnik je sestavni del gradiva. 
Predsedujoči je podal v razpravo in glasovanje zapisnik 10. redne seje sveta z dne 20. 6. 2024. 
Razprave ni. 
 
 
Sklep:  
Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 10. redne seje z dne 20. 6. 2024 . 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 3 
Pregled in potrditev zapisnika 4. korespondenčne seje, ki je potekala od srede 28. 8. 2024 

do petka 30. 8. 2024 do 12. ure 
 
 

Predsedujoči je podal v razpravo in glasovanje zapisnik 4. korespondenčne seje, ki je potekala od 
srede  28. 8. 2024 do petka 30. 8. 2024 do 12. ure. 
 
Razprave ni. 
 
Sklep:  
Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 4. korespondenčne seje, ki je potekala 
od srede  28. 8. 2024 do petka 30. 8. 2024 do 12. ure. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 4 

OSNUTEK Spremembe in dopolnitve občinskega podrobnega prostorskega načrta za 
stanovanjsko sosesko Boštanj – Sv. Križ 

 
Dušan Markošek z Občine Sevnica je predstavil osnutek sprememb in dopolnitev OPPN za 
stanovanjsko sosesko Boštanj – Sv. Križ. Na sredini mize je bila položena idejna zasnova, ki je 
omogočala lažjo predstavo o načrtovanem urejanju območja. G. Markošek je pojasnil, da so stekle 
prve priprave in da je postopek v začetni fazi. Območje je razdeljeno na tri dele, pri čemer bodo 
skušali ohraniti obstoječo infrastrukturo. Namesto večstanovanjske gradnje so predvidene 
gradbene parcele za individualno gradnjo, zelene površine ter otroško igrišče. Na Zavod za 
varstvo narave RS je bil poslana vloga za pridobitev mnenja glede podnebnih vplivov na območje 
in prejeli odgovor, da dodatne podnebne presoje niso potrebne, saj območje ni varovano. 
 
Nato je besedo prevzela Silvija Umek Toth iz Savaprojekta, ki se je strinjala z doslej 
predstavljenim. Dodala je, da so pri idejni zasnovi upoštevali lastništvo zemljišč ter predvideli 16 
gradbenih parcel velikosti od 700 do 1.000 m². Ohranja se obstoječa cesta, ki omogoča dostop 
do parkirišč, predvidena pa je tudi dodatna cesta z obračališčem v zaledju in športna igrišča pri 
zelenih površinah. Javnost so pozvali, naj posreduje predloge za uskladitev prvega osnutka. 
 
 
Predsednik je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Matej Simončič 
 
V razpravi so lastniki zemljišč in sosedi območja izpostavili glavne pripombe in želje v zvezi z 
OPPN, katere so tudi pisno posredovali občinski upravi. Poudarili so podporo določenim 
spremembam in predlagali, da se del lamele 3 uredi tako, da bo omogočal gradnjo štirih do petih 
hiš, saj želijo potomci lastnikov zemljišč na tem območju graditi. Izrazili so tudi zadovoljstvo z 
odstranitvijo načrta za večstanovanjsko gradnjo, saj je območje plazovito in večji posegi 
predstavlja tveganje. V razpravi je bilo izraženo menje da bi bilo varneje omejiti gradnjo na manjše 
število hiš. 
 
Izpostavljena je bila tudi potreba po ureditvi lastniških razmerij, postavitvi nove trafo postaje in 
izboljšanju kanalizacije, saj so težave z zadrževanjem vode in plazovi pogoste, zlasti v spodnjem 
delu naselja. 
 
Prisotni so izrazili željo, da se čim prej uredi del lamele 3 in omogoči začetek gradnje , ter 
predlagali ogled na terenu za boljšo oceno stanja. Odgovorjeno je bilo, da bodo vse prejete 
pobude pregledane in obravnavane ter da bo obravnava predlogov vključena v dopolnitve sklepa 
OPPN.  
 
Sklep: 
Svet KS Boštanj se je seznanil z gradivom sprememb in dopolnitev občinskega 
podrobnega prostorskega načrta za stanovanjsko sosesko Boštanj – Sv. Križ ter sprejel 
naslednje stališče: strinjamo se z zasnovo ureditve lamele 3 in podpira predlog pripomb 
krajanov, ki so bili posredovani na poziv. 
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Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 5 
OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih 

objektov – Dolenji Boštanj (30 dnevni rok javne razgrnitve dopolnjenega osnutka) 
 

 
Predsednik je uvodoma povedal, da so že na 9. seji obravnavali in se seznanili s spremembo 
OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov 
in na to temo podali in posredovali pripombe.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 
Seznanitev: 
Svet KS Boštanj se je seznanil s 30 dnevnim rokom javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 
Občinskega prostorskega podrobnega načrta za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s 
stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov – Dolenji Boštanj. 
 
 

Ad 6 
Pregled in obravnava investicij načrtovanih v letu 2024 (plan za leto 2025) 

Predsednik KS je uvodoma predstavil stanje izvedenih projektov. Zaključena je bila ureditev 
vaškega jedra Boštanj, prav tako asfaltacija ceste Konjsko ter ceste Mali Lukovec – Kavc, izveden 
je bil temelj z drogom za sastavo, ki je bila slavnostno izobešena v septembru. 

Razširitev in asfaltacije dveh zavojev na cesti JP: 872241 Simert (Pečnik), sanacija posedkov na 
cestah JP 872101 Živa gora in JP: 872541 Gabrje na odcepu iz R1 je trenutno v dogovoru in 
načrtovano za izvedbo v letošnjem letu. Prav tako še ni bila izvedena načrtovana  Asfaltacija dela 
ceste JP 872751 ob Grahovici je povezana s sanacijo mostu (pri Možic) in reševanje poplavne 
varnosti  ni bila izvedena zaradi terminskega zamika mostu. Predsednik je nadalje poročal, da je 
projekt obnovitve vodovoda Vitovec – Staro Dobje – Sončnik – Jablanica prestavljen na naslednje 
leto, medtem ko je obnovitev vodovoda Mrtovec v teku in bo zaključena še letos. V fazi čakanja 
ostaja sanacija usada Ravne, za stabilizacijo terena se pričakujejo železniške tirnice, ki bodo 
delno dobavljene novembra, preostale pa decembra.  

Predsednik predlaga, da se še v letošnjem letu makadamsko uredi cesta Log do hišne številke 
105 (Grič).  

Za naslednje leto pa predlaga nadaljevanje projektov, ki v letošnjem letu niso bili izvedeni. 

Predsednik je odprl razpravo. V razpravi je sodeloval: Podlogar Ivan 
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Podlogar Ivan je izpostavil problematiko ceste na Jablanici JP: 872262 Sončnik (Ocvirk) in NEK: 
Železnik, o čemer je bil poslan tudi dopis oziroma prošnja na KS. Težava je v tem, da cesta na 
tem območju nima nobene uradne kategorizacije, zemljišče pa ni lastniško urejeno. Ena od poti 
je kategorizirana, medtem ko preostalo cestišče nima nobenega statusa, zemljišča pa so v 
zasebni lasti. Na tem območju je le šest oziroma sedem hiš in trije dovozi, doslej pa so le 
stanovalci ene hiše zaprosil za ureditev. Kot začasno rešitev je predlagano, da se kot odobri 
pesek, prevoz in vgradnja pa je strošek prebivalcev tega področja.  

Sklep: 
Svet KS Boštanj je odobril do dva tovornjaka peska za ureditev makadamskega dela ceste 
na Jablanici in za ureditev ceste v Zavinah. 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 
Sklep: 
Svet KS Boštanj je pregledal in obravnaval investicije, ki so bile načrtovane in izvedene oz. 
v fasi izvedbe v letu 2024 in potrdil plan za leto 2025. 
 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 7 
Obravnava finančnega načrta za leto 2025 

Predsednik je uvodoma povedal, da je finančni načrt krajevne skupnosti pomembne dokument v 
katerem so opredeljene načrtovane aktivnosti KS Boštanj in hkrati predstavlja sestavni del 
proračuna občine Sevnica. V nadaljevanju je dodal, da so gradivo prejeli danes na seji. 
Financiranje poteka iz dveh virov: občinskega proračuna in vodovoda. Od občine dobijo 135.000€ 

Predsednik je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: Mitja Udovč, Tomaž Lisec 

Povzeli so, da se pri tej točki obravnava in potrdjuje finančni načrt, vsebina (investicije, redno 
vzdrževanje,..) pa se bo lahko določala naknadno. Svet KS je bil seznanjen z vsebino odločbe 
Urada za meroslovje RS. Po odločbi mora upravljalec vodovoda zamanjati vse vodne merilnika, 
ki nimajo veljavnega status (umerjanje je potrebno izvajati na 5 let). Iztega naslova bo strošek 
zamenjav višji. 

Sklep: 
Svet KS Boštanj  je na svoji 11. redni seji, dne 21. 10. 2024 obravnaval predlog  finančnega 
načrta KS Boštanj za leto 2025in občinskemu svetu predlagal, da ga sprejme. 

 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 
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Ad8 
Obravnava Predloga spremembe pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj  
 

Predsednik KS Boštanj je povedal, da so na 8. seji sprejeli sklep, kjer je bila imenovana delovna 
skupina v sestavi Tomaž Lisec, Matej Simončič in Vincenz Knez, ki je bila zadolžena za pripravo 
predloga pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj. Vsak izmed članov sveta je imel 
pred seboj pravilnik KS Boštanj. Predsednik je prebral nov pravilnik oziroma prebral spremembe.  

Predsednik je odprl razpravo. V razpravi je sodeloval: Udovč Alojz 

Izpostavljeno je bilo, da je škoda, da ni spiska s številkami vseh izdanih priznaj. Odgovorjeno je 
bilo, da spisek obstaja, vendar je nekoliko pomanjkljiv (manjkajo samo številke priznanja).. Ostali 
podatki so vsi. 

 
Sklep: 
Svet KS Boštanj je na 11. Redni seji dne, 21. 10. 2024 obravnaval predlog Pravilnika o 
podeljevanju priznanj Krajevne skupnosti Boštanj ter ga v predlagani vsebini potrjuje. S 
tem preneha veljavnost Pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj z dne 
19. 1. 2010. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 9 
Stališče sveta KS Boštanj glede odstranitve in premestitve igral ob Savi 

 
 
Predsednik je povedal, da je s strani Občine Sevnica prispela pobuda, da se prestavi fitnes v 
Boštanju, ki se nahaja pri izlivu reke Mirne. Ker je bila prvotna postavitev fitnesa predlagana s 
strani krajanov KS Boštanj, je na KS Boštanj prispela pobuda, da se svet KS Boštanj do predloga 
o prestavitvi opredeli. Potrebno bo najti primerno lokacijo ali predlagati možnosti za premestitev. 
 
Predsednik je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: Udovč Alojz, Simončič Matej, Lisec Tomaž, 
Možic Ivan, Androjna Boris 
 
Na seji je bilo postavljeno vprašanje, kdo je dal pobudo za spremembo lokacije fitnesa na prostem. 
Odgovorjeno je bilo, da je pobudo na Občino Sevnica podal KŠTM Sevnica, s predlogom, da se 
fitnes prestavi k Športnemu domu. 
V nadaljevanju je potekala razprava o iskanju primerne lokacije, ki bi morala biti dostopna, a hkrati 
diskretna. Prav tako je bilo poudarjeno, da je treba razmisliti o odgovornosti pri morebitnem 
prevzemu igral. Ob zaključku razprave je bilo dogovorjeno, da se do 1. novembra predlaga 
lokacija, ki bo kot odgovor poslana občinski upravi. 
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Sklep: 
Svet KS Boštanj je obravnaval pobudo glede odstranitve in premestitve igral ob Savi in 
sprejel sklep da se do 1. novembra predlaga lokacija, ki bo kot odgovor poslana občinski 
upravi.. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

Ad 10 
Šolski avtobusni prevozi 

 
Predsednik je uvodoma povedal, da je bilo v zadnjem času kar nekaj pogovorov na temo šolskih 
prevozov na področju Jablanice. Na pobudo Ivana Podlogarja glede stališča o šolskih prevozih je 
bil opravljen pogovor s pristojnimi na Občini Sevnica. Kot informacija je bil s strani Občine na KS 
Boštanj v vednost poslana korespondenca med zainteresiranimi starši, izvajalcem šolskih 
prevozov NOMAGO, Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Občinsko upravo ter 
ponovnim pozivom Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da se do pripomb staršev 
opredeli. 
 
Predsednik je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: Ivan Podlogar, Tadeja Novšak, Ivan Možic, 
Matej Simončič, Aleš Šlogar, Tomaž Lisec, Boris Androjna 
  
G.Podlogar izpostavi, da postopek za rešitev problema traja že nekaj časa. Stanujoči so na Občino 
podali predlog za spremembo trase, in sicer da bi avtobus opravil krožno vožnjo tudi skozi 
Podzavrh. Predlagana sprememba bi nekaterim učencem omogočila avtobusno postajališče bližje 
njihovim domovom. V nadaljevanju pove, da so na ogled trase prišli predstavniki Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu (SPV) ter predstavnik občinske uprave. V nadaljevanju 
je bilo izraženo nestrinjanje z zapisnikom SPV, v katerem je bilo navedeno, da cesta na predlagani 
trasi ni primerna za avtobusni promet ker je preozka, slabo pregledna in ob neugodnih vremenskih 
razmerah neprimerna za šoleke prevoze. V nadaljevanju je bilo izpostavljeno, da navedeni razlogi 
niso relevantni, zato je predlagal, da se opredelijo konkretni vzroki, zaradi katerih avtobus ne more 
voziti po predlagani relaciji. 
Predsednik pojasni, da je bilo v postopku iskanja rešitve opravljeno poizvedovanje o možnosti 
spremembe trase z izvajalcem šolskih prevozov podjetjem Nomago, ki je to možnost zavrnil z 
utemeljitvijo, da predlagana trasa predstavlja tvegaje varnosti šolskega prevoza. V proces je bil 
vključen tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (SPV), ki je izdal podobno mnenje 
zato se prevoz ne izvaja po predlagani trasi. 
 
Sklep: 
Svet KS Boštanj se je na 11. redni seji dne, 21.10.2024 seznanil s problematiko in 
korespondenco o šolskih avtobusnih prevozih na področju Jablanice (Podzavrh) ter 
predlaga, da se ponovno preveri predlog šolskega prevoza čez Podzavrh s prisotnostjo 
predstavnika staršev šoloobveznih otrok. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 11 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 
 

 
Vaška skupnost Kompolje: 
Tadeja Novšak: Povedala je, da je bila obnova cerkve in kapelice kužnega znamenja uspešna. 
Na Mrtovcu se je začelo delo s sončno elektrarno, na Kompolju so bili pohvaljeni za ureditev 
pešpoti ob Savi.  
 
Vaška skupnost Jablanica: 
Ivan Podlogar: veliko truda je bilo vloženo v šolske prevoze. Povedal je, da je Športno kulturno 
društvo organiziralo razstavo pridelkov, v nadaljevanju je potekalo druženje.  
 
Vaška skupnost Lukovec: 
Androjna Boris: Asfaltacija je končana. Povedal je, da je potekalo srečanje starostnikov s 
programom, organizirali so tudi tradicionalni pohod na Poganjko z druženjem, beležilo so veliko 
udeležbo. 
 
Vaška skupnost Boštanj: 
Matej Simončič: Povedal je, da so imeli 2. sejo vaškega odbora, njihov cilj je dvig komunikacij s 
poudarkom na druženju. Tečejo priprave na zbor krajanov.  
 
Vaška skupnost Vrh in Okič: 
Ivan Možic: Povedal je, da je projekt nove kuhinje v Gasilskem domu na Okiču zaključen. Sedaj 
bo tukaj tudi volišče in naslednje volitve bodo lahko potekale na tej lokaciji. Potrebno bo urediti 
okolico – obsekovanje ceste Ravne. 
 
Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 
Alojz Udovč: Povedal je, da so sestavili Zapisnik o prometnih znakih v vasi Križ, v nadaljevanju 
je dodal, da se je čistil most (do naslednjega neurja). Kar se tiče mosta Jelovec ima omejitev 3,5T 
in sanacija ne pride v poštev, ker stane več kot izgradnja novega.  
 
Vaška skupnost Log: 
Aleš Šlogar: Povedal je, da so imeli sestanek z županom in z Vinkom Knezom, kjer so razpravljali 
o problematiki Loga in opravili ogled na lokaciji. 
 
Vaška skupnost Šmarčna:  
Vinko Knez: Povedal je, da prijava na razpis participativni proračun ni uspela. Vzdrževalec še ni 
uredil varnostne ograje ob Savi, vzdolž vasi in čiščenja naplavin stebrov brvi. Načrtujejo srečanje 
za krajane v jesenskem delu za krajane, tradicionalna prireditev je bila avgusta. 
 
Vaška skupnost Konjsko:  
Predsednik KS je povedal za Konjsko, da je cesta asfaltirana, za del, ki je bil dogovorjen.  
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Ad 12 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     
      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 
 
 
Zadevo je uvodoma predstavil predsednik Vinko Knez in nato besedo predal Tomažu Liscu, ki je 
navzočim povedal, da je bila zadnja seja Občinskega sveta občine Sevnica 25. 9. 2024. Na seji 
so uvodoma prisluhnili predstavitvi projekta JEK2. Državni sekretar za nacionalni jedrski program 
Danijel Levičar ter predstavniki podjetja GEN energija, vključno z generalnim direktorjem dr. 
Dejanom Paravanom, poslovnim direktorjem dr. Brunom Glaserjem in vodjo sektorja za 
komuniciranje Gorazdom Slakom, so predstavili aktivnosti v okviru priprave na izgradnjo novega 
bloka jedrske elektrarne v Krškem. Svet je po razpravi soglasno podprl projekt in od države ter 
GEN energije zahteval, da regija Posavje sodeluje v vseh fazah priprave in odločanja o projektu, 
z natančno določenimi vplivi na gospodarske, socialne, varnostne in druge vidike življenja v regiji. 
V nadaljevanju je povedal, da je Občinski svet potrdil tudi sistemizacijo delovnih mest v vrtcih v 
občini Sevnica, ki je podlaga za izračun cen predšolske vzgoje. Cene so izračunane na podlagi 
zakonodaje in predstavljajo realne stroške programov. Največji delež stroškov predstavljajo plače 
zaposlenih, kar je tudi glavni razlog za dvig cen. Po razpravi so potrdili predlog, da občina krije 7 
% podražitve, da bi zmanjšali vpliv na starše. Za tretjino otrok vrtec delno financira država, 
občinske vrtce pa obiskuje tudi približno 50 otrok iz drugih občin. Na seji so obravnavali tudi 
priprave na izvajanje storitev dolgotrajne oskrbe na domu, ki jo bodo občine začele izvajati 1. julija 
2025. Dolgotrajna oskrba na domu bo nadgradnja obstoječe pomoči na domu, zato je smiselno, 
da se storitvi izvajata povezano. Člani sveta so razpravljali o potrebah in možnih rešitvah za 
organizacijo storitev. Svet je potrdil tudi prejemnike priznanj Občine Sevnica za leto 2024. Naziv 
častni občan prejme Martin Novšak, grb občine prejme Oktet Jurij Dalmatin, zlato plaketo Janez 
Pungerčar in Milan Sotlar, srebrno plaketo pa Ivan Šnuderl, Anton Es in Nik Anikis Skušek. V 
zaključku so obravnavali zemljiško-knjižne zadeve in imenovali nove predstavnike Občine Sevnica 
v svete zavodov Osnovne šole Tržišče in Osnovne šole Blanca. 

Tomaž Lisec je v nadaljevanju prisotne seznanil, da je naslednja seja Občinskega sveta Občine 
Sevnica planirana 23. 10. 2024 in prebral točke dnevnega reda: Pregled in potrditev zapisnika 17. 
redne seje, Letno poročilo javnega podjetja Komunala d. o. o. Sevnica za leto 2023, Predlog 
Odredbe o omejitvi hitrosti v naselju Dolenji Boštanj, Predlog Odredbe o določitvi območja 
omejene hitrosti v okolici Osnovne šole Blanca, Seznanitev s projektom Zelene površine mesta 
Sevnica ter predlog sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta, Seznanitev 
s projektom Optimizacija vodovodnega sistema Sevnica ter predlog sklepa o potrditvi dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta, Seznanitev s projektom Kolesarska povezava D2 – Sevnica 
ter predlog sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta, Predlog Odloka o 
simbolih Občine Sevnica po skrajšanem postopku, Odgovori na vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta in vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
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Sklep: 
Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino pretekle seje občinskega sveta z dne 
25. 9. 2024 in vsebino prihodnje seje občinskega sveta dne 23. 10. 2024.  

 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad 13 
Razno – prošnje, dopisi 

 

Pod točko razno je bilo predstavljenih več aktualnih tem: 

1. Nadzor nad vodomeri na vodovodu Boštanj 
Izveden je bil nadzor Urada za meroslovje, osredotočen na stanje veljavnosti pregledov 
vodnih merilnikov. Na podlagi pregleda je bila izdana odločba z določenimi roki za 
odpravo ugotovljenih nepravilnosti. 

2. Spletna stran Krajevne skupnosti 
Bilo je navedeno, da spletna stran deluje brezhibno, vendar je še potrebno zagotoviti 
skladnost z Zakonom o dostopnosti spletišč in mobilnih aplikacij, da bo dostopna vsem 
uporabnikom. 

3. Prometna ureditev v Dolenjem Boštanju 
Pojasnjeno je bilo, da je prometna ureditev v postopku obravnave na Občinski seji 
Občine Sevnica. Pred dokončno ureditvijo bo potreben dogovor z lastniki zemljišč glede 
postavitve prometne signalizacije. 

4. Aneks k pogodbi za poslovni prostor na železniški postaji Jelovec 
Bilo je sporočeno, da je bil podpisan aneks k pogodbi št. 10103-312/2018-LM, ki ureja 
brezplačno uporabo poslovnega prostora za potrebe vaških skupnosti Jelovec, Gabrje in 
Križ. 

5. Prošnja za pesek za Jablanico (Ocvirk) 
Ponovno je bila obravnavana prošnja za dodelitev peska. Predlagano je bilo, da se 
odobri 20 m³ peska, kot je bilo že omenjeno na začetku seje. 

6. Prošnja s strani Apnenika 
Seznanjeno je bilo, da so na območju Apnenika določene naloge že izvedene s strani 
prebivalcev, medtem ko so nekatera pričakovanja naslovljena na Krajevno skupnost, ki 
bo preučila možnosti za izvedbo v okviru rednega vzdrževanja, in sicer čiščenja brežin, 
muld, jaškov in prepustov v okviru rednega vzdrževanja in obsekovanja. 

7. Obnova nadstreška 
Na prejšnji seji je bila obravnavana prošnja za pomoč pri obnovi nadstreška, ki je bil 
zaključen pravočasno, pred izvedbo prireditve. Na tej osnovi je bil predlagan sklep. 

 
 
 
SKLEP: 
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Svet KS Boštanj se strinja, da se Društvu TVD Partizan Boštanj odobri 2.500,00 EUR. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 
8. Pokritje dolga na projektu obnove cerkve na Topolovcu 

Predsednik Krajevne skupnosti je predstavil situacijo glede projekta obnove cerkve na 
Topolovcu. Na Župniji Boštanj je ostal neporavnan dolg v višini 7.300,00 EUR. Gradbeni 
odbor si je prizadeval pridobiti sredstva za pokritje dolga iz zunanjih virov, vendar pri tem 
ni bil uspešen. 

 
Na podlagi navedenega je predsednik predlagal, da se dolg pokrije iz proračuna Krajevne 
skupnosti Boštanj. 
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj se strinja, da bo pomagal pokriti dolg Župniji Boštanj v višini 7.300,00EUR, in 
sicer iz proračuna KS Boštanj. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 

 
 

9. Postavitev GLS Paketomata v Boštanju 
Predlagano je bilo, da se v Boštanju poišče primerna lokacija za postavitev GLS Paketomata, 
ki bi prebivalcem omogočal prevzem paketov v času, ki jim najbolj ustreza, tudi izven delovnih 
ur. Investicijo in montažo Paketomata v celoti krije podjetje GLS Slovenia, Krajevna skupnost 
pa bi omogočila uporabo zemljišča. Dogovor bi vključeval bodisi mesečno plačilo bodisi 
enkratno letno plačilo. 

 
V razpravi so se vsi člani Krajevne skupnosti strinjali s predlogom in izrazili interes za izvedbo 
projekta. Sklenjeno je bilo, da do 5. 11. posredujejo predloge za lokacijo Paketomata. 
 
 

10. Ureditev pokopališča 
V nadaljevanju je bilo obravnavano stanje na pokopališču. Mitja Udovč je opozoril, da so 
ciprese na pokopališču stare in predstavljajo nevarnost za spomenike. Zaradi tveganja 
poškodb in zagotavljanja varnosti je bilo predlagano, da se ciprese odstranijo. 

 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj je na 11. edni seji dne, 21.11.2024 obravnaval predlog ureditve pokopališča 
Boštanj ter lastniku daje pobudo, da se, zaradi dotrajanosti, vetrolomov in snegolomov, 
ciprese odstranijo ter predlagamo, da se okolica hortikulturno uredi.   
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 
Sklep je sprejet. 
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Prav tako so predlagali, da se na pokopališču obstoječa fontana odstrani in se jo nadomesti z 
novo. Potrebna bo tudi obnova križa, v  delu pokopališča so zapolnjene že vse vrste, prevladujejo 
veliki grobovi in ni žarnih grobov, naredila se bo nova vrsta za žarne grobove na eni strani in na 
drugi se bo ohranila možnost klasičnih grobov.  
 
Ob koncu razprave je bilo postavljeno še vprašanje, kolikokrat na leto so razpisi za prometne 
znake. Predsednik je odgovoril da dvakrat, zopet spomladi. Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje 
glede železniške postaje v Boštanju, in sicer, da je urejena ampak je žal zaprta in v zimskem času 
otroci ne morejo noter in lahko čakajo samo zunaj. Če se lahko poizve, kako je  s tem in če je 
možno, da se jo začne odklepati. 
 
 

 
 
 

Seja je bila zaključena ob 20.40 
 
 
Zapisala:         
Eva Urh                     
Višja svetovalka splošne službe  
 
 
                Vincenc Knez 
              Predsednik Sveta KS Boštanj   


